
Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb 

Datum: 2019-12-08 

Plats: Mellevi 

Tid: 19:00 

Närvarande: Martin Lindblom, Regina Maurd, Sara Svadling, Monica Enqvist, Maria Hägglöf, Robert 

Schyman, Johan Engvall 

 

§1. Mötet öppnas 

Ordförande förklara härmed mötet för öppnat. 

 

§2. Godkännande av dagordning 

Samtliga närvarande styrelsemedlemmar godkänner dagordningen. 

 

§3. Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkännes. 

 

§4. Ekonomi 

Oktober: -36.021,50 

På bank: 438.078,26 

 

November: -15.960,79 

På bank: 422.117,47 

 

§5. Ordförande har ordet 

Martin: 

-Årets gräsklippnings faktura har överklagats på grund av för hög avgift, vi väntar på besked från 

kommunen hur det blir. Vi ska meddela kommunen att vi sköter klippningen av lilla fotbollsplanen själva 

och endast är i behov av kritning första omgången. Johan Engwall tar på sig att meddela kommunen 

angående klippning och kritning lilla planen.  

-Vart i kontakt med Sparbanken om sponsringsavtal till handbollsskolan. 

-Sjukvårdsartiklar är införskaffade och finns inne på kontoret på Mellevi. 

-Internet i sporthallen, kontaktat Enköpings kommun. Finns inget internet till något av kommunens 

sporthallar. Ärendet är under behandling och vi inväntar besked. 

 

Enrico: 

-Bidragsansökan ht-2018, missades inväntar besked på ansökan om aktivitetsbidrag för förlorat bidrag. 

-Bidragsberättigad förening 2020, inväntar ok från kommunen. Besked kommer i nästa vecka. När vi har 

blivit godkända ska en kurs genomföras med instruktioner om hur bidraget söks. 

-Integrationsbidraget, mejlat ut på laget.se om möjlighet att söka bidrag för integrationsfrämjande 

aktiviteter.  

 

§6. Rapport från sektionerna 



-Fotboll 

Ej rapporterat 

 

-Handboll 

-Handbollen är i full gång. 

- Kollar på de sista utdragen från belastningsregistret.  

-När vi inte kommer in i hallen måste Regina Maurd eller Johan Edbom på kommunen kontaktas. Vi blir 

betalningsbefriade från de tider när korten strular.  

-F-05-04 spelar Cup hemma nästa helg, ROT-bygg Cup, Bjuder in 3 lag +Fjärdhundra.  

-Samtliga handbollslag kommer att delta i Kopparcupen, offert framtagen till bussresan. Bidrag från FSK 

önskas. Beslut tas om att FSK sponsrar med 50% av kostnaden. 

-F-05 har gått vidare till ungdoms SM, tjejerna har gått vidare till steg 3 av 5. Bidrag önskas till bussresan. 

Beslut avvaktas tills när platsen för spelet är bestämt. 

-Handbollsskolan, och ungdomslagen har halverats de senaste åren. Ledare över 18år saknas, hur ska vi 

lösa problemet? 

 

-Innebandyn 

-Innebandyn är i full gång, har 2 lag och matcherna sammanfaller ofta på samma dagar, så det finns 

mycket att stå i.  

-Motionsherrarna spelade mot herrarnas a-laget och vann över dom. 

-Oklart vilka som är registrerade som spelare i herrlaget. 

-Belastningsregistret, laget.se där läggs det in att ledarna har uppvisat utdrag ur belastningsregister.  

-Målvaktsställen är mycket uppskattade från barnen.  

  

-Skidor/ Friskvård 

-Barngymnastiken har haft sin avslutning. 

-Cirkelträningen fortsätter som vanligt. 

 

-Festkommittén 

Ej rapporterat 

 

§7. Föranmälda frågor 

Inga föranmälda frågor 

 

§8. Övriga frågor 

-Bordshockey turnering 

6 anmälda till hockeyturneringen. Gör reklam till de olika ungdomslagen så de kan anmäla sig. Martin 

köper in 4 hockeybanor.    

 

-Försäljning 

Priser till lotteriförsäljningen, 7000kr i budget. 3st Enköpingskortet á 2000kr. 

 



-Ledarfest 

Alla sektionsansvariga kollar hur många personer som inkluderas till ledarfesten. Martin och Enrico kollar 

på budget. 

 

Besök av kommun 

Kommunen har vart ute på besök och kollat av Mellevi, beröm för målningen.  

 

 

§9. Nästa möte 

Datum: 12/1–20 

Tid: 19:00 

Plats: Mellevi 

 

§10. Mötets avslutande 

Ordförande avslutar härmed mötet 

 


